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Zápis z jednání školské rady konané dne 1. 2. 2012 v Chotíkově 

Přítomni: Mgr. M. Pritzlová, Mgr. P. Pangrácová, Ing. L. Křikavová, H. Zemanová, Z. Bříza, 

K. Moučková 

Hosté: Mgr. L. Kuncová, J. Paterová 

Program jednání: 

1. Změna školského zákona (p. Pangrácová) 

2. Počet žáků zapsaných do 1. třídy (p. Bříza) 

3. Velikost porcí v jídelně (p. Pritzlová, p. Křikavová) 

4. Zvýšení stravného (p. Pritzlová) 

5. Ples SRPDŠ (p. Paterová) 

6. Odkládání tašek v družině (p. Křikavová) 

7. Bláto před školou (p. Zemanová) 

8. Člen výběrové komise na ředitele ZŠ a MŠ Chotíkov (p. Moučková) 

9. Diskuze 

a. Dovoz dětí Vosmíková (p. Moučková) 

b. Paní učitelka v MŠ Zdena Tomičová (p. Moučková) 

c. Škola získala peníze na třetího asistenta (p. ředitelka) 

d. Velikonoční beránek (p. Paterová a p. Moučková) 

e. Další 

Průběh jednání: 

1. Změna školského zákona (p. Pangrácová) 

Paní Pangrácová nás seznámila se změnami ve školském zákoně, které se týkaly ŠR. Kompletní 

znění tohoto zákona obdrželi všichni členové ŠR v elektronické podobě. Nejdůležitější změnou je 

schvalování ŠVP. 

 

2. Počet žáků zapsaných do 1. třídy (p. Bříza) 

Pan Bříza se zeptal, kolik bylo u zápisu dětí do 1. třídy. 

Paní ředitelka sdělila, že u zápisu bylo 35 dětí. Z celkového počtu dětí ZŠ odejde více dětí (5., 7., 9. 

a spec. třída). Tím by se škola dostala do situace, že nebude mít naplněnou kvótu.  V současné 
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době máme průměr 19,6 dětí na třídu a musíme mít alespoň 17 dětí. Předpokládá se, že do 1. 

třídy nastoupí cca 28 dětí. Z Malesic je cca 15 dětí. Reforma školství říká, že by ve třídě mělo být 

min. 24 – 26, max. 32 (+ 4 děti povoluje zřizovatel). V současné vyhlášce je 17 dětí na třídu. Podle 

reformy by v případě nesplnění požadavku na kvótu musel zřizovatel doplnit rozpočet. Teď se 

tedy připravujeme na to, že se může stát v případě přijetí reformy, že by škola nenaplnila kvótu 

reformy. Řešením by mohlo být půlit výuku na některé předměty. Výuka půlené třídy by mohla 

probíhat v družině aprobovaným vyučujícím. Pokud by měla ZŠ otevřít dvě 1. třídy, není pro 

druhou 1. třídu učebna. Musel by se do družiny koupit nový hygieně vyhovující nábytek. 

Ředitelka školy navrhuje půlit výuku a doplnit asistentem. 

 

Dalším dotazem pana Břízy bylo, jak je to s počtem dětí ve speciální třídě. 

Paní ředitelka nás informovala, že nebyla seznámena s výsledkem dotazníkové akce obce. 

Požádala RO, aby ji informovali do 20. 12. 2011, aby příslušně upravila žádost o rozpočet KÚ. 

Nikdo ji neinformoval, proto počítá se stávajícím počtem. 

 

3. Velikost porcí v jídelně (p. Pritzlová, p. Křikavová) 

Paní Pritzlová nás seznámila s tím, že ve vyhlášce je dána gramáž, aby děti nebyly obézní. 

Součástí je i polévka. Sám ministr školství doporučuje, aby děti jedly i polévku. Paní Lukášová 

vydá na talíř danou porci, přesto, že dítě toto jídlo nejí. Pokud může, tak kuchařka přidá. Pokud si 

teda některé děti odmítnou vzít celou porci, tak pak dalšímu může přidat. Přílohu přidává vždy. 

P. Moučková přednesla dotaz paní Vosmíkové, zda by si mohla platit dva obědy pro jedno dítě. 

Školní jídelna neprodává obědy, proto tato možnost není. V ceně oběda by se musela promítnout 

veškerá režie. Stravovat se ve školní jídelně mohou pouze žáci a zaměstnanci ZŠ. 

 

4. Zvýšení stravného (p. Pritzlová) 

Paní Pritzlová nás informovala, že vzhledem ke zvýšení dph se zvyšuje cena obědů o korunu: 

 

věk částka před zdražením částka po zdražení 

7 – 10 let 17 Kč 18 Kč 

11 – 14 let 19 Kč 20 Kč 

15 a více let 20 Kč 21 Kč 

 

5. Ples SRPDŠ (p. Paterová) 

Paní Paterová organizačně zajišťuje ples SRPDŠ. Ples se bude konat 10. března ve 20h v kulturním 

sále Slávie v Chotíkově. Paní ředitelka pozve rodiče prostřednictvím žáků. Plakáty připraví žáci 

v rámci výuky do 13. 2. a p. ředitelka předá p. Paterové, která zajistí propagaci. Do vesnic (Příšov, 

Malesice, Nevřeň, atd.) zajistí ředitelka ZŠ. Vstupné bude 150 Kč, lístky je možné zakoupit u 
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p. Paterové (606 83 86 84). Výtěžek bude použit pro potřeby žáků ZŠ a MŠ Chotíkov. Bližší 

informace budou na veřejně dostupných plakátech a web stránkách školy. 

6. Odkládání tašek v družině (p. Křikavová) 

Vychovatelka ŠD nás písemně informovala, že děti byly poučeny o ukládání tašek. Ze zápisu třídní 

knihy je patrno, že děti byly opakovaně informovány o odkládání tašek na určené místo. Děti 

v družině od 5. hodiny je mají uzamčené v ŠD a další příchozí si je mohou dát do polic proti školní 

jídelně nebo uzamknout do ŠD. Stane se, že žák trvá na tom, že si chce vzít věci s sebou ven na 

betonový prostor u hřiště. Vychovatelka jim to umožní. 

 

7. Blátivý prostor kolem chodníků před školou (p. Bříza a p. Zemanová) 

Komunikace zatím není zkolaudována, a proto obec nemůže dělat žádné zásahy. 

8. Člen výběrové komise na ředitele ZŠ a MŠ Chotíkov (p. Moučková) 

P. Moučková informovala o vypsání výběrového řízení na ředitele ZŠ a MŠ Chotíkov. Do komise je 

potřeba jmenovat jednoho člena za ŠR. P. Moučková navrhuje: 

 

p. Ing. Lenka Křikavová – člen výběrové komise 

p. Hana Zemanová – náhradník 

 

Žádný jiný kandidát nebyl navržen. 

 

Hlasování: 

Ing. L. Křikavová 6 pro  0 proti  0 zdržel se 

H. Zemanová  6 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Školská rada deleguje do komise výběrového řízení na ředitele ZŠ a MŠ Chotíkov Ing. L. Křikavovou 

a jako náhradnici H. Zemanovou. 

 

9. Diskuze 

a. Dovoz dětí Vosmíková (p. Moučková) 

Ráno děti z okolních obcí přijíždějí linkou ČSAD nebo individuálně. Děti po 4. vyučovací 

hodině jezdí domu opět ČSAD. Děti po 5. a 6. vyuč. hodině vozí obecní mikrobus, na 
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úhradě provozu mikrobusu se podílí dotčené obce. ZŠ nabízí možnost umístit děti po 

vyučování do ŠD až do 16:30 každý pracovní den. 

 

b. Dotaz na spokojenost vedení ZŠ a MŠ Chotíkov na novou paní učitelku MŠ p. Zdenu 

Tomičovou. 

P. Moučková a p. Křikavová přednesly dotaz několika rodičů na spokojenost vedení ZŠ a 

MŠ Chotíkov s p. učitelkou. Paní ředitelka dodá odpověď na příští ŠR.  

c. Škola získala peníze na třetího asistenta. 

Paní ředitelka informovala o získání finančních prostředků na třetího asistenta pedagoga. 

 

d. Počet akcí MŠ 

P. Křikavová se zeptala, proč je rozdílný počet kulturních a dalších akcí v 1. a 2. oddělení 

MŠ. Paní ředitelka dodá odpověď na příští ŠR. 

 

e. Velikonoční beránek (p. Paterová a p. Moučková) 

Tuto akci pořádá Svaz žen ve spolupráci se ZŠ a MŠ Chotíkov. Tradiční výstava 

velikonočních výrobků bude doplněna přehlídkou beránků. Celá akce bude probíhat 

v několika dnech v kulturním sále Slávie. 

 

Harmonogram: 

2. 4. a 3. 4. instalace Slavie 

Každá třída bude mít samostatný box, každý výrobek bude označen číslem a u 

každého boxu bude krabice a veřejnost bude hlasovat. Dozor bude zajištěn. 

4. 4. Zahájení – přednáška pana faráře. 

1. – 5. třída 9:00 s veřejností a básničky, 10:00 druhý stupeň. Zúčastní se i MŠ. 

 

6. 4. Vyhodnocení – ve večerních hodinách pouze v rámci Svazu žen, výherce z řad žáků 

pouze jmenovat. Vyhodnocení žáků proběhne individuálně po třídách v následujícím 

týdnu v budově ZŠ. 

 

Příští schůzka školské rady proběhne pravděpodobně 7. 3. 2011 v 16.00. 
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Zapsala K. Moučková 

 


